
Iktatószám: EHÖK/746/2 (2023)
Tételszám: 33

Mellékletek száma: 1

Emlékeztető

AZ ELTE TTK HÖK VÁLASZTMÁNYÁNAK ÜLÉSÉRŐL

Az emlékeztetőt készítette: Balga-Kollár Gábor

Az ülés helye és ideje:Microsoft Teams, 2022.12.13. 21:00

Jelen vannak: Szavazati joggal: Mig András (elnök), Polónyi Richárd (matematika), Varga

Ádám (fizika), Juhász Anna Tímea (tanárképzés), Gombás András (kémia). Tanácskozási

joggal: Hegedűs Dávid

21:49: Mig András megnyitja az ülést.

Mandátumellenőrzés: az ülés 5 fővel határozatképes.

A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők:

1. Bejelentések

2. Mentorkoncepció

3. Egyebek

(25)/2023 (III. 21.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya

egyhangúlag elfogadta a napirendet.

Az elfogadott napirend a következő:

1. Bejelentések

2. Mentorkoncepció

3. Egyebek

1. Bejelentések (21:51)

Mig András: Nekem most hirtelen nincs bejelenteni valóm.

21:51-kor Mig András lezárja a napirendi pontot.
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2. Mentorkoncepció (21:51)

Mig András: Ahogy azt láthattátok, néhány percre került kiküldésre egy módosított

mentorkoncepció. Andi azt szeretném megkérdezni tőled, hogy ez-e a végleges, amit szeretnél

felterjeszteni a választmány elé elfogadásra?

Kovács Andrea Éva: Igen.

Mig András: Rendben, szeretne-e még valaki koncepciót benyújtani itt helyben?

Mig András: Amennyiben nem, kérlek téged, hogy ismertesd a mentorkoncepciót, és utána,

ha kérdések vannak hozzá, azokat is meghallgatjuk.

Kovács Andrea Éva: A bevonók időpontjai megvannak, holnap lesz az első, a második

jelenlétben, az első héten. Jelentkezés menete ugyanúgy online, mint ahogy szokott lenni. A

mentorfelelősök kiválasztása február 7-ig lezajlik a SzaCs-okon. Konzultációkhoz

mentorfelelősökkel az van kitűzve, hogy havi 2-3 alkalom, lehetőség szerint élőben, de nem

gond, ha online. A mentorkisokost március 6-ig kell kiadni, minél hamarabb megcsinálják a

tisztségviselők a rájuk eső részt, ebben majd kérem a segítségüket. A felkészítő előadásokban

annyi változtatás van, hogy ezek közül lehetőség szerint – két alkalom lesz az ösztöndíjas és a

tanulmányi részből – az egyik alkalom szombaton legyen. Olyan intervallumot adtunk meg,

hogy hétfőtől szombatig válasszanak két időpontot a tisztségviselők és lehetőleg az egyik a

szombat legyen. Ezeken interaktív formában, kis csoportos számonkérés vagy játékos

feladatokkal legyen elmélyítve a tananyag, emellett pedig a végén kahoot teszt formájában

egyénileg tudnak plusz pontokat szerezni a jelöltek. Ezt majd a teszteken be tudják váltani. Itt

annyi változtatás van a tavalyi rendszerhez képest (kahoot tesztnél), hogy az előadás végén

két csoportra lesznek bontva a jelöltek (akik voltak már mentorok és akik még nem). A

mentorteszt úgy alakult, hogy egy 10 pontos beugróval kezdünk, aminek a 80%-os teljesítése

szükséges ahhoz, hogy tovább javítsuk a többi részt. Egy kérdésbankból lesznek kiadva ehhez

a kérdések. Ezután lesz kétszer 40 pont a tanulmányi és a szociális részből, itt is 80% az elvárt

minimum. Lesz még egy szakos rész, ami 10 pontos. Kétszer 40 és kétszer 10 perc. Az egész

tesztre van 100 percük. Ennek az összeállításában (teszt) szintén részt vesznek a

tisztségviselők, a javításban kérem majd az ő segítségüket, illetve a mentorfelelősökét. A

tervezett időpontokat látjátok, a játéknapok szombatonként lennének, az első március 11-én, a

második április 15-én, a harmadik pedig már a kiválasztásuk után, május 13-án. A

mentorkirándulás szokásos formában, állomásos túra. Itt nemcsak a szakterületek képviselnék

magukat, hanem a HÖK képviseletében is lenne egy állomás. Ez nagyban hozzájárul majd a
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kiválogatáshoz. Játékhét szokásos formában április 17-21, 1 hetes aktívkodás. Google Drive

linkes megoldásokkal. A mentorszóbelik május 2-10 között lesznek, attól függ kinek mikor

jó. Ebben szintén a szacskók és a mentorfelelősök segítségét kérném. A kiválasztásnál, a

szóbeli után, a párosítást a mentorfelelősök és a szakterületi koordinátorok segítségével, én,

mentorkoordinátorként párosítanám össze a mentorokat. Mentortáborra, ha van lehetőség,

július 20-23 között, a szokásos formájában történne meg. A mentoretikai kódexet még

átfutjuk, de alapvetően megtartanám ennek az intézményét. Fenntartok minden módosítási

jogot, ha elfogadjuk ezt a mentorkoncepciót.

Mig András: Köszönöm, van-e valakinek kérdése?

Juhász Anna Tímea: Nekem csak egy gyors. A mentorteszt akkor hogyan lesz? Beugró és

aztán 40 perc tanulmány, 40 perc ösztöndíjak és akkor a 20 percesben benne van szakos és az

egyéb?

Kovács Andrea Éva: Úgy, hogy van egy beugró, aztán egyben megkapják a tanulmányit, a

szocosat és a szakosat. Az egyéb ki van váltva a beugróval valamennyire.

Juhász Anna Tímea: Valamennyire vagy teljesen?

Kovács Andrea Éva: Egyéb rész nincs. Csak szakos.

Szavazás a mentorkoncepcióról

(26)/2022 (XII. 13.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 5 igen,

0 nem szavazattal elfogadta az ELTE TTK HÖK 2022/2023-as Mentorrendszerének

mentorkoncepcióját.

21:59-kor Mig András lezárja a napirendi pontot.

5. Egyebek (21:59)

Mig András: Van-e valakinek egyebe?

Gombás András: Én szeretnék egy gyors gondolatot megosztani. Köszönöm mindenkinek, aki

kiállta ezt a vitát és jó volt erről vitázni meg jó volt gondolkodni a mentorrendszeren,

úgyhogy köszönöm mindenkinek a közreműködést, főként Andikának a rugalmasságot a

koncepció megírásában és szerintem ez így egy jó mentorrendszer lesz és remélem, hogy jó

mentoraid lesznek a végén és mindenki jól érzi magát.
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Kovács Andrea Éva: Én is szeretnék ehhez hozzászólni, hogy alapvetően ez így király volt,

meg szeretek én is vitázni. Néha nyersebb meg arrogánsabb vagyok szerintem, mint egy

átlagember, de alapvetően ez senkinek nem a személye ellen szól, hanem ez a

temperamentumom és szerintem jó, hogy itt is beszéltünk erről, de alapvetően jobb lesz a

jövőben, hogy ha azért tényleg így külön, egybe összeülünk, és ehhez nem kell feltétlenül

elmenni egy Kgy-ra vagy Választmányra. Úgyhogy én nagyon várom veletek a közös munkát,

de lehet megkönnyítjük, hogy ha tudunk beszélgetni VM-en kívül is ezekről a dolgokról és

bocsánat tényleg a múltbeli és a leendő elkövetett dolgaimért, beszólásaimért. Sose

rosszindulatból bántok meg embereket, hanem mert ilyen a nyálam, de alapvetően szeretném,

hogy rugalmasan együtt tudnánk működni és hogy ha ez egy jó mentorrendszer lenne. Szóval

a cél az közös, meg várom a javaslatokat, észrevételeket folyamatosan.

Mig András: Holnap lesz az a szülői nyílt nap, amivel kapcsolatban Kitti valószínűleg keresett

már titeket. Megértem, hogy szünet van és holnap mentorbevonó van, de azért az, hogy az

utolsó pillanatban kell nagy nehezen leakasztani két embert, azért az probléma. Szerencsére

most végül lettek, úgyhogy ez meg van oldva.

Mig András: A másik az, hogy tudjátok, hogy a vizsgaidőszak alatt külső helyszíneken fogják

a vizsgákat tartani, ezekre majd helyszíni segítőket fogunk szervezni, hogy az eligazodást

segítsék a hallgatóknak. Ennek a lebonyolítását, koordinálását én Németh Friderikára bíztam

és majd a közeljövőben egyeztetni is fogok vele. Szeretném a ti segítségeteket is – elsősorban,

mint szacskók – kérni, hogy a szakterületeitekről gyűjtsetek erre majd embereket.

Mig András: Illetve pénteken lesz a szervezetfejlesztési megbeszélés. Azt szeretném kérni,

hogy erre minél többen gyertek el, mert szerintem hasznos lesz. Illetve, hogy ha van még

észrevételetek, azt a formon tüntessétek fel.

Polónyi Richárd: Nekem csak 1 javaslatom lenne ehhez a külső vizsgahelyszíneken való

segítőkhöz, hogy gondolom itt az épületen belüli eligazításban kell majd segítség és ezt

szerintem úgy a legegyszerűbb, ha egy doksi létre van rá hozva, egy jelentkezési felület, akár

a HÖK-ös oldalon keresztül, ami mindenhol meg van osztva, szerencsés, ha pl. a matekos

vizsgákra matek szakosok mennek, mert akkor még megnyugtatóan is tudnak beszélgetni,

hogy amúgy teljesíthető a vizsga és nem kell parázni. Tehát szerintem ezt egy egyszerű

jelentkezési felülettel és doksival kiegészítve egyszerűen meg lehet oldani és azt tovább

osztogatni. Nem magam alól akarom kivenni a munkát, természetesen szívesen segítek, csak

szerintem ez egy sokkal egyszerűbb módja rá.
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Mig András: Ez alapvetően jó gondolat és egyébként nekem tetszik is, de arra figyelni kell,

hogy nehogy kvázi elfelejtsük és valamelyik napra ne kerüljön be ember. De az, hogy saját

szakos menjen, az kifejezetten jó ötlet, nyilván akkor megoldható, ha egy napon csak adott

szakról vannak vizsgák, mert felesleges odarendelni 4-5 embert, csak azért, mert 4-5

különböző szakról vizsgáznak, de egyébként ez jó ötlet. Akkor majd szólok Fridinek is, hogy

ezt így a legegyszerűbb megcsinálni, egy jelentkezési felülettel. Egyébként már van arról

listánk, hogy melyik nap hol lesznek vizsgák, szóval ezt tényleg csak össze kell állítani, meg

kell nézni, hogy mik vannak. Ebben majd a ti segítségeteket is fogom kérni, akár úgy, hogy

megosztással, akár úgy, hogy konkrét embereket segítsetek majd gyűjteni Fridinek, mert

nyilván a szacskók érik el legkönnyebben a saját szakjukról a hallgatókat.

Gombás András: Nekem ehhez kapcsolódóan az lenne a kérdésem, hogy az első

évfolyamosoknak a vizsgáira koncentrálnánk vagy úgy en bloc minden jelenléti vizsgánál

biztosítanánk hallgatói segítőket?

Mig András: En bloc, ennek a fő célja az lesz, hogy egy olyan helyre fognak menni, ahol

valószínűleg még soha életükben nem jártak és mondjuk nehezen találják meg az egyik

termet. Erre lenne jó az, hogy vizsgahelyenként 1 max 2 ember ott lenne és ők ott tudják,

hogy melyik terem hol van, így tudnak segíteni a vizsgázóknak eljutni. Nehogy az legyen,

hogy nem találja meg a termet, és ezért lenne késés vagy ezért csússzon le a vizsgaalkalomról.

Elsősorban ez lenne a célja, nincs külön kiemelve, hogy az elsőéveseknek, a felsőéveseknek

valószínűleg ugyanúgy nehézséget okozhat egy ismeretlen helyszínen az eligazodás.

22:07: Kovács Andrea Éva kilép

Gombás András: Aki odamegy hallgatói segítő, ő sincsen annyira tisztában azzal, hogy mi hol

van, szóval végül is akkor neki kell erre egy kis időt szánnia, hogy körbejárja a terepet. Ha

esetleg tudunk olyan hallgatót találni, aki odajárt, annak plusz könnyebbség.

Juhász Anna Tímea: Vagy a tanárisok – ha a helyszín pl. az Apáczai vagy Radnóti – egész

sokan ott végeztek rövid gyakot, úgyhogy pl. tudom, hogy matek tanárin az Apáczaiban lesz

vizsga, nem tudom, hogy a többinél hogyan alakul, mert láttam, hogy Eötvös Koli, meg

ilyesmi is be van vonva, de hogy a gyakorló iskoláknál viszonylag sokat tudunk mi segíteni

szerintem.

Mig András: Tényleg, ez jó ötlet, erre nem is gondoltam. Egyébként pedig én holnap megyek

személyesen a Gyertyánffyba és akkor ott bejárjuk a kar részéről felelős kapcsolattartóval a
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terepet, mi hol van, mire kell még odafigyelni. A koncepció az lenne, hogy majd tartunk egy

terepbejárást a segítőknek.

Gombás András: Arról van valami számadat, hogy nagyságrendileg ez hány napot jelent?

Vagy ez végig van az egész vizsgaidőszak alatt?

Mig András: Kaptam egy excel táblát, hogy melyik nap hánytól, melyik tanár, melyik

teremben. Ehhez megvan minden információ. Még sajnos nem sikerült összeraknom egy

táblázatot, hogy pontosan mikorra hány ember kell. Ezt egyébként megkapta még Sarus

Balázs, a tanosunk, Németh Friderika az esélyegyenlőségesünk és Fritz Petra, az

elnökhelyettesünk is, tehát jelenleg négyüknél vannak ezek az adatok, de ha igény van rá, meg

tudom osztani másokkal is. Úgy érzem, hogy azoknak érdekes ez kifejezetten, akik a helyszíni

segítésben részt vesznek majd. De igen, vannak már adataink, hogy röviden válaszoljak a

kérdésedre.

Mig András: Nagyon köszönöm, hogy itt voltatok ma, van még azt hiszem 2 témám, amit

választmány elé kell hozni. Lesz még legalább 1 választmány decemberben.

Mig András: Gólyabált továbbra is úgy tervezzük, hogy márciusban lesz. Most kaptunk egy

informális ajánlatot, ami annyira még nem forrt ki, de ha ezt sikerül megcsinálnunk, továbbra

is tudunk a hajón maradni. Erről még egyeztetnem kell több emberrel, de tipikusan olyan lesz,

amit szeretnék a választmány elé hozni, de valószínűleg a vizsgaidőszakban kell róla

döntenünk és a Küldöttgyűlést nehézkesen lehet megszervezni, ezért a választmány segítségét

fogom kérni, hogy ebben felelősségteljes döntést tudjunk hozni

22:12-kor Mig András lezárja az ülést.

PH

Balga-Kollár Gábor Mig András

jegyzőkönyvvezető hitelesítő elnök
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